
 MARKO SLADOLJEV: 
 - Lijepi pozdrav svima!  

 Moje isprike na promuklosti. To su posljedice jučerašnje utakmice. 

 Dakle, poštovani gradonačelniče ja sam vam prošli put postavio pitanje o Osnovnoj 

školi Ante Kovačić i dogradnji te škole i dvorane. Moram reći da društvene mreže u Španskom 

gore u vezi te teme i koliko god nemoguće zvučalo ja vas na tim grupama Zakaj volim Špansko 

čak i branim jer ljudi su razočarani. Održali ste presicu ispred te škole. Prošli put ste rekli da to 

ide. Mi znamo da je projektna dokumentacija… 

……(Prazan hod snimke)…… 

 …izabrati izvođače radova.  

 Samo da podsjetim u kojim uvjetima radi Osnovna škola Ante Kovačić. 43 razredna 

odjeljenja. Preko tisuću učenika. Morali smo tri garderobe pretvoriti u učione.  

Znači, mi smo ostali bez garderoba samo da bi imali učione. Od tih 43 razredna odjeljenja 25 

učionica i dvorana od 288 kvadratnih metara iako je norma 1000. Dakle, potpuno je nemoguće 

u školi u tri smjene držati dopunsku i dodatnu nastavu. Snalazimo se kako god možemo i 

umijemo. I još kada dobijemo epidemiološke mjere praktički je nastava nemoguća.  

 Pa običaj je da gradonačelnik dolazi na prvi dan škole u neku školu ja vas pozivam da 

dođete onda u tu Osnovnu školu Ante Kovačić.  

 I tražim pismeni odgovor kada će početi dogradnja škole i nova dvorana. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 
 - Hvala lijepo zastupniče. Odgovor će vam dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 
 - Što se tiče Osnovne škole Ante Kovačić u postupku je kao što ste rekli javna nabava i 

zapravo smo pri kraju te javne nabave, zapravo na samom kraju smo javne nabave.  

Jedino što treba sada potpisati, znači pred potpisom je za odluku o odabiru izvođača.  

Tako da nakon što se to napravi, a to očekujemo sljedećih dana, doslovce da se ta odluka objavi. 

Ukoliko neće biti žalbe na javnu nabavu, znate da je to sljedeća procedura da ide rok mirovanja, 

ako ne bude žalbe možemo sklopiti ugovor sa izvođačem radova. On ima 12 mjeseci rok nakon 

što se potpiše ugovor da se posao završi. To je projekt od nekih 30 milijuna kuna.  

Ako bude žalba na bilo kojih od sudionika u toj javnoj nabavi onda je rok negdje otprilike ili 

nekakvo očekivano trajanje od dodatnih nekih 30-ak dana da Državna komisija za kotnrolu 

javne nabave odluči o tom predmetu. Evo to je detaljno, najdetaljnije što možemo reći 

konkretno za Osnovnu školu Ante Kovačić i za ovaj projekt. 

 Samo ako mogu iskoristiti mali ispravak. Ipak ovi pomoćnici u nastavi jesu bili i što se 

tiče pokretanja projekta u našem mandatu. Međutim, opet naravno da je neka priprema bila i 

prije. I tu isto tako treba osim onog što smo mi napravili i pohvaliti i suradnju sa ministarstvom 

bez kojeg taj novac isto tako ne bi osigurali. Ali jest naravno napisan, prijavljen projekt u ovih 

zadnjih dva mjeseca. 

 


